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ابراهیمزاده: تساوی با استقلال به سود ذوب آهن بود

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: تساوی برابر استقلال به سود ما بود و یک پله صعود کردیم.

ابراهیمزاده: تساوی با استقلال به سود ذوب آهن بود/ فکورانه بازی کردیم
سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: تساوی برابر استقلال به سود ما بود و یک پله صعود کردیم.

به گزارش خبرگزاری فارس، منصور ابراهیمزاده پس از تساوی ۲ بر ۲ برابر استقلال در نشست خبری اظهار داشت: بازی سختی داشتیم
و شرایط سختی بود. ما فکورانه بازی کردیم و بازیکنان ذوب آهن در دقایق ابتدایی خودشان را باور نداشتند، اینکه چه کاری میتوانند

انجام بدهند اما هر چه جلوتر رفتیم بهتر شدند.

وی ادامه داد: در نیمه دوم هم طبیعی بود که استقلال بعد از خوردن دو گل و ۱۰ نفره شدن ما و بازی مقابل تماشاگرانش هجومی
را اگر شهاب گردان مصدوم نمیشد شاید گل دوم  این حال  با  به سمت دروازه ما حمله میکردند  با ۴ مهاجم  آنها  کند.  بازی 
نمیخوردیم. با این حال گرفتن حداقل امتیاز هم در شرایطی که ۹ نفره شده بودیم خوب بود و این تساوی به سود ذوب آهن بود زیرا
یک پله در جدول لیگ صعود کردیم. واقعیت این است وقتی تیمهایی که در کورس قهرمانی هستند امتیاز از دست میدهند این

مسئله به سود دیگر تیمها میشود.

ابراهیمزاده در مورد اینکه داوری مسابقه را چطور دید، گفت: در مورد اتفاقهایی که در جریان بازی افتاد بهتر است قانون و کارشناسان
داوری اظهار نظر کنند. دلم میسوزد برای داورانی که خوب هستند و میتوانند خوب هم باشند.

وی ادامه داد: حق وردی از داوران خوب ما است که ۴ ماه پیش رباط صلیبی پایش را عمل کرده است و این اولین قضاوت او در لیگ
برتر بعد از آن عمل جراحی بود. طبیعی است که بازی دو تیم بالای جدول برای چنین داوری از نظر روانی مناسب نباشد نه اینکه
حقوردی تواناییاش را نداشته باشد بلکه بعد از مصدومیت بازیکن هم به طور آرام آرام به شرایط ایدهآل برمیگردد. داوران هم باید
چنین کاری کنند.اگر دقت کرده باشید کادر پزشکی پای داور را معاینه کرد. ما میگوییم در فوتبالمان بازیکن سوزی و مربی سوزی

میکنیم نباید داور سوزی هم انجام بدهیم.

سرمربی ذوب آهن در مورد مشکلات مالی ذوب آهن گفت: هنوز مشکلات با ما هست. مسئولان باشگاه در تلاشند که این مشکلات را
حل کنند و تعهدات عملی شود.

ابراهیمزاده در مورد شعار هواداران استقلال که او را به ضد فوتبال متهم کردند گفت: نظر هر کسی قابل احترام است اما باید ببینید
ضد فوتبال از کجا شروع شد؟ استقلال از سانترهایش نتیجه نگرفت و دو بازیکن ما هم اخراج شد. ضد فوتبال بازی نکردیم. شهاب
گردان هم که مصدوم شد به دلیل آسیب دیدگی تعویض شد. آنهایی که در مورد ذوب آهن چنین شعارهایی دادند به من لطف

داشتند زیرا دوست دارند ما قویتر بازی کنیم.

سرمربی ذوب آهن در مورد اعتراضش به وضعیت رختکن تیم قبل از آغاز بازی گفت: بهتر است که این سوال را مدیر رسانهای تیم
جواب دهد.

کامران شیرزادی مدیر رسانهای تیم ذوب آهن گفت: فولاد شهر و آزادی دو ورزشگاه خوب ما هستند ولی سوالم این است اگر در دیدار
استقلال و پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا چنین اتفاقی رخ میداد که فاضلاب رختکن گرفته بود ناظر کنفدراسیون فوتبال آسیا چه
میکرد؟ ما ۴۰ دقیقه ساک به دست از این رختکن به آن رختکن میرفتیم و رختکن قدیمی قابل استفاده نبود. این مسئله در کار کادر

فنی تیم ما وقفه ایجاد کرد.
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